

SAGÅNS VATTENRÅD
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2017-04-04

Närvarande Tomas Svensson, Jenny Sivars, Christer Johansson, Roberth Kihlin, Viktor Kärvinge, Tommy Fernqvist, Maria Holmqvist, Susanna Hanssen.

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla nya och gamla styrelsemedlemmar välkomna. En kort presentation av de som närvarade på mötet genomfördes.

2. Val av justeringsman

Till justeringsman för mötet valdes Tommy Fernqvist.

3. Föregående protokoll

Konstituerande styrelsemöte gick igenom och lades till handlingarna.

4. Ekonomi/medlemskap

Föreningens kassa är i dag 44 880,99 kr. Vi har fått 22 st medlemsavgifter inbetalda och 2 000 kronor har inkommit från SHE för ambassadörskapet 2017.

Susanna har inte fått något besked om vi får sökt bidrag (25 000 kronor) från Vattenmyndigheten.

På stämman fattades beslut om medlemsavgifterna, 5 000 kr per kommun för Sala och Västerås samt 2 000 kr per kommun för Enköping och Heby. Stämman gav dock styrelsen möjlighet att förhandla men kommunerna om de tycker att avgiften är för hög. Detta grundar sig på att det är viktigt att kommunerna fortsatt är medlemmar i Vattenrådet och att det är viktigare än att de betalar en högre avgift. Beslutet från stämman om nya medlemsavgifterna för kommunerna bifogas det brev som vi ska skicka ut till kommunerna. Styrelsen får hantera eventuella synpunkter från kommunerna om man tycker att medlemsavgiften är för hög. I brevet är syftet med vattenrådet formulerat.

5. Planering av verksamhetsåret 2017

Utifrån arbetsplanen som beslutades av stämman gick årets arbete igenom.

Styrelsens arbete

Styrelsen ska undersöka möjligheter till att söka bidrag för verksamheten. Tomas berättar att det är en informationsträff för föreningar om möjlighet att söka pengar via Leader nedre Dalälven den 27 april i Folkets hus Sala (arrangör Västmanlans länsutbildnings förbund). Viktor och ev Jenny samt Tomas går på mötet. Christers erfarenhet från Leader-projekt är att det är väldigt mycket jobb med ansökningsen och att det är viktigt att man har en tydlig plan för vad man vill genomföra.

Styrelsen beslutar även att vi söker ur Sparbanksmiljonen även i år. Vi utgår från ansökan vi skrev förra året men vi skalar ner den till att omfatta en åtgärd. Frågan hur vi förankrar åtgärden i kommunen lyftes, mötet beslutade att det görs om medel beviljas från Sparbanksmiljonen. Viktor kollar med markägaren (Sala bostäder) hur formellt tillstånd vi behöver ha från dem för att göra en åtgärd på deras fastighet. Maria skriver om ansökan och förfinar den.

Susanna har skickat in en ansökan till vattenmyndigheten, 25 000 kronor, för att finansiera verksamheten.

Insatsområden

Minst en temakväll eller liknande ska anordnas.

1. Robert föreslår att vi gör ett arrangemang i samband med Brunnbydagarna 5-6 juli. Där kommer det vara i iordningställt ett pedagogiskt sätt att visa täckdikning och kalkfilterdiken. Sagåns vattenråd kan bjuda in till att vara med på detta och ha en visning förslagsvis i slutet på dagen den 6 juli. Petter Ström kommer hålla i detta i visningen. Pedagogiskt sätt att visa denna sorts anläggningar finns på plats som vi kan ha nytta av. Roberth och Susanna pratar ihop sig med Petter och så skriver inbjudan efter nästa möte. Susanna bjuder även in Svartån vattenråd till detta. Eventuell entré till Brunnbydagarna betalas av vattenrådet.

2. Ny fiskdag i samarbete med länsstyrelsen anordnas förslagsvis i slutet på augusti eller i september
3. Förslag finns även på att göra en ny Vattenvandring liknande den vi gjorde på Löt hos Petter Ström. Roberth pratar med Petter om det.

Genomföra en faktisk åtgärd

Vattenrådet strävar efter att få en faktiskt åtgärd till stånd under 2017. För att hitta de "enkla åtgärderna" så försökte vi markera på en karta vilka möjliga åtgärder som kan utföras ur perspektivet övergödning. Vi fortsätter arbetet med miljögifter och vandringshinder på kommande möten. Susanna har åtagit sig att rita in dem på karta.

6. **Vision Sagåns vattenråd**

Punkten lämnades på detta möte.

7. **Övriga frågor**

Tomas rapporterade från möte för SHE-ambassadörer. Det var många ambassadörer på plats från olika typer av föreningar. För att vara ambassadör så ska föreningen ska dela SHEs värdegrunder, prata väl om företaget och ha deras logga på hemsida mm. Information lämnades om att SHE har fått pengar för att sätta upp en HVO-mack, med det är ej klart var den ska ligga. Jenny kontaktar Maria på SHE för att få loggan så vi kan lägga ut den på hemsidan.


Tomas informerade även om Fornminnesföreningen i Sala ska ha en bussresa för att kolla på vattenkraften vid Gamla Hyttan.

8. **Nästa möte**

Förslås på Orresta golf, tisdag 30 maj 18.00. Christer kollar att det fungerar att vara på golfklubben.

9. **Mötet avslutas**

Ordförande avslutar mötet.


Tomas Svensson
ordförander


Tommy Fernqvist
justeringsman


Jenny Sivars
sekreterare